

HONG KONG DEBUT
香港首演

CCO

City Chamber Orchestra
of Hong Kong
香港城市室樂團

cheers!

10.12.2017

(SUN 星期日) 7:30PM

SHA TIN TOWN HALL AUDITORIUM
沙田大會堂演奏廳

“ A tradition that mixes classical
music and Spanish passion
NICE MATIN

融合了古典音樂與西班牙熱情，
已自成傳統
《尼斯晨報》

JUAN CARMONA | Sinfonia Flamenca
+ Performances by the Juan Carmona Septet

胡安·卡爾蒙拿 | 絃韻法蘭明高
及胡安·卡爾蒙拿七重奏其他演出

絃韻法蘭明高

SINFONIA FLAMENCA

JUAN CARMONA SEPTET

(flamenco guitar, singer,
dancer & instrumentalists)
法蘭明高結他手、歌手、舞者、器樂手
胡安·卡爾蒙拿七重奏

CHANG YIN-FANG

guest conductor
客席指揮
張尹芳

Tickets available from **URBTIX** 門票於 **城市售票網** 發售 **\$400 \$300 \$200**

Aedas

Major Partner
主要合作夥伴

Acknowledgement 鳴謝

康樂及文化事務署
Leisure and Cultural Services Department

香港藝術發展局
Hong Kong Arts Development Council
CCOHK is financially supported by the HKADC
香港城市室樂團由藝術發展局資助

Official Hotel 官方酒店

Le MERIDIEN
CYBERPORT
數碼港文美酒店

CCOHK.COM

YouTube Instagram Facebook CCOHK

WORLD DESIGN
設計之王



Flamenco Dancer
法蘭明高舞蹈家



CHANG YIN-FANG
guest conductor
客席指揮
張尹芳



© MOLINA VISUALS

SINFONIA FLAMENCA

One of the most esteemed figures in the world of Flamenco and a four-time Latin Grammy Nominee, Juan Carmona is the creator of Sinfonia Flamenca, a ground-breaking work that mixes the exotic world of Andalusia with the classics. Come experience the passionate cross-section of Flamenco guitar, voice, dance and orchestra like you never heard it before!

絃韻法蘭明高

在法蘭明高音樂世界裡，胡安·卡爾蒙拿是聲譽顯赫的人物，曾四度獲提名拉丁格林美獎。他所創作的《絃韻法蘭明高》，把充滿異國風情的安達盧西亞樂與西方古典樂融合，在一首樂曲中將法蘭明高結他與歌舞和管弦樂熱情交融，由此開創了一個新樂風。眾位樂迷可別錯過！

Suitable for age six and above.

The programme runs for 80 minutes with a 15-minute interval.

適合6歲或以上的觀眾。

節目全長約100分鐘，包括一節15分鐘的中場休息。



© FV PHOTOGRAPHY

Ticketing Enquiries 票務查詢 3761 6661 | Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票熱線 2111 5999
Internet Booking 網上訂票 www.urbtix.hk | Programme Enquiries 節目查詢 2864 2156 / info@cohk.com

Tickets NOW available from URB TIX 門票現於 城市售票網發售 \$400 \$300 \$200

DISCOUNTS 優惠

50% off for full-time students, senior citizens aged 60 and above, Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients, people with disabilities & their accompanying minder.
全日制學生、年滿60歲的長者、綜合社會保障援助受惠人士、殘疾人士及看護人可獲半價優惠。

Each ticket admits one person only. Patrons can enjoy only one of the above discount schemes for each ticket. Please inform the box office staff at the time of purchase.
每票只限一人進場。購買每張門票，只可享有上述其中一項購票優惠，請於購票時通知票務人員。

For details of other programmes in the Cheers! Series, please refer to the booklet or individual programme leaflets.
The contents of this programme do not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.

Suitable for age six and above. The programme runs for 100 minutes with a 15-minute interval.

有關「開懷集」系列其他節目詳情，請參閱系列小冊子及個別節目單張。本節目的內容並不反映康樂及文化事務處的意見。
適合6歲或以上的觀眾。節目全長約100分鐘，包括一節15分鐘的中場休息。



© JUAN CARMONA